
Dagsorden til afdelingsbestyrelsesmøde 

den 5/2 2025, Adelvej 54 
Deltagere: Marianne Kruse Bro, Bettina Mandrella, Hanne Lykke og Jesper Roveen 

 

Referent: Hanne Lykke 

 

Fraværende:  

 

1. Godkendelse af referat fra 

sidste møde 

 

Godkendt. 

2. Gensidig orientering 

 

Alle lejligheder er nu udlejet. Dog bliver der noget 

intern flytning, de næste måneder 

2a. Formanden 

 

Vores serviceinspektør Heidi er tilbage på arbejde, 

på nedsat tid og Pt. er det Henrik Sørensen der skal 

rettes kontakt til 

 

 

 

 

2b. Bestyrelsesmedlemmerne 

 

Bestyrelsen har markvandring 27/2 kl. 13.00 med 

serviceinspektør  

3.  Siden sidst/opfølgning 

 

 

  

4. Indkommende 

emner/forslag fra beboerne 

 

 

Ingen 

 

5. Arrangementer 

 

Vi snakker om at lave arrangement til Herning 

Fodboldgolf, med et minimum af 8 personer.  

Bettina foreslår, at vi kan lave det i forbindelse 

gadefest i start august 

6. Kommende mødedatoer 

 

Næste bestyrelsesmøde 7 maj kl 16.30 hos Hanne 

7. Eventuelt 

 

Der er observeret, at der x mange i ugen, tørres 1 

stk. tøj i hver tørretumbler. Dette vil vi gerne have 

afsluttet bla. pga. energiforbrug og at vedkommende 

ligger beslag på 2 maskiner. Der besluttes, at der 

skrives en seddel, som placeres på begge tumblere 

om at maskiner skal fyldes mest mulig op. 

 

For 4 år siden købte afdelingen nye fold ud plastik 

borde, til brug i afdelingen, dette gør at de gamle 

tunge træborde, er overflødige og vi forventer de 

bliver givet videre til genbrug 



 


